

Arbeidsgruppemøte Lederne 03.06.21

Tilstede: Øystein, Elin, Inga-Lill, Toril og Randi

1. Fremdriftsplan
Er justert, ligger på hjemmesiden og er sendt ut til lederne i H/O
2. Garderober
Lars F.S trenger en uttalelse fra TV/VO ift dette, Randi har mottatt fra to HTV. De skisserte ønsker. Det vil ikke totalt bli flere ansatte, Randi varsler Lars ang dette. Enkle tilpasninger kan gjøres dersom det er behov for flere skap, f.eks med å ikke ha personlige skap (vil frigjøre mye plass).
3. Kongsheim
Hvem skal bruke bygget? Tove Mette (ergo) og Randi har sett på om det er en mulighet for Dagsenteret å benytte lokalene. Ledergruppa ønsker primært ikke dette, pga blandingen av pasienter.
Gruppa ønsker at arbeidsgruppa for Utegruppa vurderer på ny om Kongsheim er aktuell som base. Man kan evt ta i bruk 1 leilighet for Utegruppa ved behov.
Randi kontakter Lars ift prisoverslag på å enten bygge nye eller å flytte carportene. Verdt å merke seg er at det vil medføre støy fra biler som kan ha innvirkning på uteområdet til Kårstua dersom Utegruppa fortsatt skal ha carportene der de er pr i dag.
4. Møterom resepsjon
Randi kontaktet Bjørn L etter siste møte for grovt prisoverslag. Han anslo ca 35 000 + bord.
5. Kantina
Randi kontaktet Lars etter siste møte. Mulig vi misforsto hverandre, Randi tar kontakt på ny og ber om grovt prisoverslag (uten at arkitekt/interiørkonsulent er involvert)
6. Institusjonskjøkken
Som revidert fremdriftsplan viser er dette skjøvet til 2022-2023. Man må likevel ta høyde for at ting kan skje, at nødvendig utstyr blir ødelagt og må erstattes før denne tid.
7. Kommunestyresak
Gruppa bør levere et kostnadsoverslag i løpet av uke 35 (frist 3.sept) for behandling av kostnader for bygging/ombygging ved Tjønnesenteret 21.sept.
8. Nytt møte i gruppa i uke 34, Randi kaller inn.

Ref: Randi